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P R O T O K Ó Ł    Nr XXXIII.2018

ze zwyczajnej XXXIII sesji Rady Gminy Szudziałowo
odbytej w dniu 25 września  2018 roku.

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Rozpoczęła się
o godz. 9 30 , a zakończyła o godz. 1300

Na  stan  15  Radnych  w  sesji  uczestniczyło  12,  zgodnie  z  załączoną  listą
obecności.
 

Obecni:

1.Borowik Daniel

2.Bułatewicz Wojciech

3.Charytoniuk Ewa

4.Fiłonowicz Mariusz

5.Miakisz Jolanta

6.Łapiński Mariusz 

7.Ignatowicz Ryszard

8.Kędyś Elżbieta Irena

9.Olchowik Danuta

10.Onoszko Michał Antoni

11.Stasiewicz Jerzy Zbigniew

12.Worobiej Wiesław

Nieobecni usprawiedliwieni:

1. Baranowski Krzysztof

2.Olchowik  Leszek

3.Oleksza Sławomir
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Uczestniczyli:

1. Tadeusz Tokarewicz - Wójt Gminy

2. Aneta Maliszewska - Sekretarz Gminy

3. Anna Czeremcha - Skarbnik Gminy

4.  Piotr Rećko - Starosta Sokólski

5. Agnieszka Monika Kukisz - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Babikach

6. Elżbieta Grażyna Jaroszewicz - Dyrektor GOAKiR

7. Aleksander Lickiewicz - Nadleśniczy Nadleśnictwa Krynki

8. Krzysztof Milewski - Komendant w PSG w Szudziałowie

9. Piotr Picewicz - Przedstawiciel PSG w Krynkach

10.Wojciech Bułatewicz - Członek Rady Powiatowej Izby Rolniczej

11.Tomasz Saniukiewicz - Czł. Zarządu Fundacji Magne Res Libertas

12.Bogdan Raczkowski - Czł. Zarządu Fundacji Magne Res Libertas

13.Sołtysi wsi - 13osób.

Sesję prowadziła Pani Elżbieta Irena Kędyś – Przewodnicząca Rady Gminy
Szudziałowo.

Po dokonaniu otwarcia i  przywitaniu przybyłych oraz krótkim wprowadzeniu
dotyczącym tematyki obrad przedstawiła projekt porządku.

Porządek  przyjęto  12głosami.

Porządek:

1.Otwarcie.
2.Ustalenie porządku.
3.Informacja o sposobie załatwienia wniosków z poprzednich sesji.
4.Informacja o pracy Wójta Gminy.
5.Realizacja zadań oświatowych.
6.Ustalenie wysokości stawek podatku od  nieruchomości.
7.Realizacja budżetu gminy za I półrocze 2018 roku.
8.Wprowadzenie zmiany w budżecie gminy na 2018 rok.
9.Zmiana Statutu GOAKiR.
10.Wyrażenie zgody na dzierżawę nieruchomości.
11.Wolne wnioski.
12.Odpowiedź na wolne wnioski.
13.Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.
14.Zamknięcie obrad.
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Ad.1.

Jak wyżej w niniejszym protokole.

Ad.2.
Jak wyżej w niniejszym protokole.

Ad.3.

Pan  Tadeusz  Tokarewicz  –  Wójt  Gminy  zaproponował  udzielenie  głosu
przedstawicielom  Zarządu  Fundacji  Magne  Res  Libertas,  celem przedstawienia
celów działania Fundacji na terenie gminy Szudziałowo.

Głos zabrali Pan Tomasz Saniukiewicz oraz Pan Bogdan Raczkowski.
W wypowiedzi swej poinformowali o zamiarze budowy w Szudziałowie strzelnicy
Sportowej,  lokalizacja  której  byłaby  na  wyrobisku po byłej  żwirowni.  Fundacja
ubiega się o wydzierżawienie tej działki, której właścicielem jest Gmina. Koszty
inwestycji poniesie Fundacja. Z obiektu będą korzystać mieszkańcy gminy jak też
służby mundurowe.

Głos zabierali:
Pan Piotr Rećko  - Starosta Sokólski

– Przy składaniu wniosku no dofinansowanie musi być gotowa dokumentacja
budowlana.

– Przy uchwale powinien być projekt umowy dzierżawy.

Pan Jerzy Zbigniew Stasiewicz
– Czy na gruntach dzierżawionych można budować?

Pan Tadeusz Tokarewicz – Wójt Gminy
– Rada  Gminy  wyraża  zgodę  na  dzierżawę.  Umowę  zawiera  Wójt.  Projekt

umowy zostanie skonsultowany z prawnikami.

Pan Tomasz Saniukiewicz
– Przepisy umożliwiają budowę na gruntach dzierżawionych.
– Przed złożeniem wniosku dokumentacja będzie opracowana.
– Strzelanie  na strzelnicy  musi  być  prowadzone pod nadzorem uprawnionej

osoby.

Pani Elżbieta Irena Kędyś
– Taki  obiekt  na  terenie  gminy  jest  potrzebny.  Wcześniej  już  Rada  Gminy

wstępnie zaakceptowała możliwość dzierżawy działki.
– Przed  podpisaniem  umowy  dzierżawy  celowym  jest  przedłożenie  jej  do

wglądu Radnym.
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Po  tym  przedstawiła  projekt  uchwały  dotyczący  wydzierżawienia  działki

i poddała pod głosowanie.

Uchwałę przyjęto 12 głosami.

UCHWAŁA  Nr XXXIII.205.2018

stanowi w protokole stronę Nr 13.

Po tym Pani Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała przedstawicielom
Fundacji za obecność na sesji i przedstawienie wyjaśnień.

Informację o sposobie załatwienia wniosków z poprzednich sesji przedstawił
Pan Tadeusz Tokarewicz.

Nawiązując do wniosku z Komisji Rady poinformował, że odbiór folii  po
prasowanej  słonie  lub  z  prasowanego  siana  może  następować  po  zawarciu
oddzielnej  umowy z  firmą  odbierającą.  Gmina  zapewnia  tylko  odbiór  odpadów
komunalnych.

Uwag nie było i Rada przyjęła do wiadomości treść informacji oraz sposób
załatwienia.

Ad.4.

Przed informacją o działaniach Wójta Gminy umożliwiono zabranie  głosu przez
Pana Piotra Rećkę – Starostę Sokólskiego.

W wypowiedzi swej stwierdził między innymi:
– Chcę  wyjaśnić  zagadnienia  dotyczące  realizacji  inwestycji  drogowych  na

terenie Gminy Szudziałowo.
– Pozyskane środki nie pozwalają na wcześniej planowaną przebudowę drogi

na  odcinku  Zubrzyca  Wielka  –  Minkowce  oraz  przez  wieś  Minkowce.
Zawarta  została  umowa  na  przybudowę  do  wsi  Minkowce.  Nie  jesteśmy
w stanie przebudować ulicy wsi Minkowce.

– Strategicznym  zadaniem  miała  być  budowa  drogi  z  Szudziałowa  przez
Nowinkę, Kozłowy Ług do Talkowszczyzny. Składano wnioski w tej sprawie,
jednak nie udało się ich uzyskać z uwagi na wysoką dochodowość podatku na
jednego mieszkańca w Gminie Szudziałowo.  Szansą mogło być przedłużenie
przez  Marszałka  Województwa  Podlaskiego  terminu  składania  wniosków
o kilka miesięcy i wówczas na początku kolejnego roku można było wykazać
niższą dochodowość jaka była.
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– Rozważano  różne  możliwości  uzyskania  środków,  jednak  podejmowane

kroki nie przyniosły efektu.
– W obecnej kadencji na terenie powiatu wybudowano 140 km dróg.
– W najbliższym czasie  nadal  będzie  brana pod uwagę budowa drogi przez

Boratyńszczyznę oraz budowa drogi do Horczak.

Głos zabierali:

Pani Bożena Redos
– W złym stanie jest droga Krynki – Sokółka. Najpilniejszym zadaniem jest

budowa drogi na odcinku Słójka – Słoja.

Pani Elżbieta Irena Kędyś
– Drogami z Nowinki w okresie wiosennym oraz jesiennym trudno przejechać.

Wymagają szybkich inwestycji.
– Pan  Starosta  podczas  wcześniejszego  pobytu  na  naszej  sesji  wspólnie

z Panem Bujwickim obiecywali budowę drogi przez Nowinkę. Zapewniali
posiadanie  środków  finansowych  na  ten  cel.  Wszystko  skończyło  się  na
obietnicach.

– Nadal liczymy na pomoc w tej sprawie ze strony Powiatu.

Odpowiadając Pan Piotr Rećko -  Starosta stwierdził:
– Droga Krynki – Sokółka jest drogą wojewódzką.
– Droga  ze  Słójki  do  Słoi  posiada  nawierzchnie  brukową.  Są  odcinki  dróg

o nawierzchni żwirowej, które wymagają wcześniejszych napraw.
– Bez  pozyskania  środków z  zewnątrz  Powiat  nie  jest  w  stanie  realizować

zadań  w  drogownictwie.  Gdyby  w  każdej  kadencji  wybudowano  tyle
kilometrów dróg jak w obecnej, to sytuacja byłaby lepsza.

Pan Tadeusz Tokarewicz – Wójt Gminy
– W minionym okresie Gmina Szudziałowo współfinansowała budowę drogi

w Słoi i Knyszewiczach. Mimo, ze były opinie o braku środków w budżecie
naszej Gminy.

– Przesunięcie  terminu  składania  wniosków  nie  zależało  od  Marszałka
Województwa tylko od Ministerstwa Rolnictwa.

– W roku  ubiegłym Gmina miała zarezerwowane środki finansowe w kwocie
800 tys.  złotych na  dofinansowanie  drogi  do Minkowiec,  ale   Powiat  nie
pozyskał  środków na  ten  cel.  Obiecane  było  pozyskanie  środków z  LGD
Szlak Tatarski. Wniosek Powiatu został odrzucony. Jedynie Gmina pozyskała
57 tys. zł na odcinek drogi w Pierożkach. Środki mogły być wykorzystane na
realizację  zadań  własnych.  Na  realizację  zadań  przez  Powiat  Gmina
przekazała kwotę 2.150 tys. zł.
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– Po  moich  poprzednikach  pozostało  zadłużenie,  które  ma  wpływ  na

podejmowanie decyzji o kolejnych inwestycjach. Emisja obligacji umożliwiła
realizowanie  zadań  inwestycyjnych,  ale  w  mniejszym  zakresie  niż  się
oczekuje. 

Pani Elżbieta Irena Kędyś
– Życzę  Panu  Staroście  ponownego  wyboru.  To  spowoduje,  że  będą

realizowane na terenie naszej Gminy obiecywane inwestycje.

Po tym podziękowała Panu Staroście za udział w sesji.

Informację o swych działaniach w okresie między sesjami przedstawił Pan Tadeusz
Tokarewicz.

Pani  Elżbieta  Irena  Kędyś   zabierając  głos  pytała  w jakiej  wysokości  wynosi
dofinansowanie robót remontowych w GOAKiR oraz  bibliotece.

Pan  Tadeusz  Tokarewicz  – Wójt  Gminy  poinformował,  że  dofinansowanie
z województwa wynosi 50% kosztów robót.

Innych pytań lub uwag nie było i Rada przyjęła do wiadomości treść informacji
oraz sposób załatwienia.

Ad.5.

Informację o realizacji zadań oświatowych przedstawiła Pani Aneta Maliszewska –
Sekretarz Gminy.

Głos zabrali:

Pani Agnieszka Monika Kukisz – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Babikach
– Różnice  w  odnoszeniu  sukcesów  sportowych  wynika  z  braku  sprzętu

sportowego w Szkole w Babikach. Celem jest zakup takiego sprzętu, co może
się przyczynić dom uzyskania sukcesów sportowych.

– W świetlicy nie są zatrudniane dodatkowe osoby lecz pracują tam nauczyciele
w ramach zwiększonych obowiązków.

Pan Tadeusz Tokarewicz  - Wójt Gminy
– Cieszę  się,  że  Pani  Dyrektor  Szkoły  w  Babikach  widzi  potrzebę  rozwoju

sportowego uczniów.
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– Rozwiązaniem w zakresie pozyskania środków może być zarejestrowanie Klubu
uczniowskiego  jako  Stowarzyszenia.  Stowarzyszenie  takie  może  ubiegać  się
o pozyskanie środków z zewnątrz.

Pani Elżbieta Irena Kędyś
– Z przyjemnością słucha się informacji o sukcesach naszych uczniów.
– Prawdą jest,  że uczniowie nasi uzyskujący dobre wyniki w nauce w naszych

szkołach również dalej odnoszą sukcesy w szkołach wyższych. Nasi absolwenci
rozsławiają naszą gminę.

– Mamy dobrych nauczycieli. Młodzież też udziela się społecznie. Życzę zapału
oraz sukcesów w dalszym funkcjonowaniu naszej oświaty.

Ad.6.

Po wyjaśnieniach Wójta Gminy w sprawie projektu  uchwały określającej stawki
podatku  od  nieruchomości  na  2019  rok  uwag  nie  wniesiono,  wobec  czego
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt i poddała pod głosowanie.

 Uchwałę przyjęto 11 głosami.  
Za przyjęciem byli radni:
1.Borowik Daniel

2.Charytoniuk Ewa

3.Fiłonowicz Mariusz

4.Miakisz Jolanta

5.Łapiński Mariusz 

6.Ignatowicz Ryszard

7.Kędyś Elżbieta Irena

8.Olchowik Danuta

9.Onoszko Michał Antoni

10.Stasiewicz Jerzy Zbigniew

Nie było głosów przeciwnych.
Od głosu wstrzymali się Radni Wojciech Bułatewicz i Wiesław Worobiej.

UCHWAŁA  Nr XXXIII.206.2018

stanowi w protokole stronę Nr 14.
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Ad.7.

Zagadnienia dotyczące realizacji budżetu gminy za I półrocze 2018 roku  omówili
Pan Tadeusz Tokarewicz – Wójt Gminy oraz Pani Anna  Czeremcha – Skarbnik
Gminy.

Głos zabierali:
Pani Elżbieta Irena Kędyś
– Kiedy spłaca się odsetki od obligacji?

Pani Anna Czeremcha 
– Odsetki  spłacane są dwa razy w roku.

Do sposobu realizacji budżetu w I półroczu uwag radni nie wnosili. Komisje
podczas swych posiedzeń również nie wnosiły uwag.

Ad.8.

Z upoważnienia Wójta Gminy projekt  zmian budżetu na 2018 rok omówiła Pani
Anna Czeremcha  - Skarbnik Gminy.

Ponadto  Pan  Tadeusz  Tokarewicz  –  Wójt  Gminy  wyjaśnił,  że  część
pracowników kierowanych do pracy przez Urząd Pracy w Sokółce jest zatrudniana
w Urzędzie Gminy. Dlatego notuje się wzrost wynagrodzeń w Urzędzie.

 Do  propozycje  zmian  budżetu  nie  było  zastrzeżeń  wobec  czego
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie.

 Uchwałę  przyjęto  12  głosami.   Nie  było  głosów  przeciwnych
i wstrzymujących się.

UCHWAŁA  Nr XXXIII.207.2018

stanowi w protokole stronę Nr 16.

Ad.9.

Z upoważnienia Wójta wyjaśnienia odnośnie zmiany statutu GOAKiR przedstawiła
Pani Elżbieta Grażyna Jaroszewicz   - Dyrektor tej jednostki.
Chodziło o dostosowanie  do obecnego stanu zapisu o prowadzeniu księgowości.

Uwag nie było i po odczytaniu projektu przez Przewodniczącą Rady Gminy
uchwałę przyjęto 12 głosami.
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UCHWAŁA  Nr XXXIII.208.2018

stanowi w protokole stronę Nr 28.

Ad.10.

Zgodę na wydzierżawienie działki pod budowę strażnicy sportowej Rada Gminy
przyjęła w pkt. 3  niniejszej sesji.
 

Ad.11.
W wolnych wnioskach głos zabrali:
Pani Elżbieta Irena Kędyś
– Dziękuję dla Pani Dyrektor GOAKiR za   za działania oraz za współpracę ze

szkołami, za organizację wielu imprez. Wasze działania służą promocji Gminy.
– Usunąć drzewa i zarośla ograniczające widoczność i utrudniających mijanie się

pojazdów na odcinku od Nowinki do Słójki, od Nowinki do Szudziałowa.
– Uprzątnąć składowisko gałęzi na działce gminnej w Nowince po lewej stronie za

mostem.

Pan Jerzy Zbigniew Stasiewicz
– Usunąć suche przydrożne drzewa na odcinku od Wojnowiec do Sokółki oraz od

Wojnowiec do Słójki.
– Usunąć  zarośla  z  poboczy  drogi  Wojnowce  –  Zubrzyca  Wielka.  Podczas

zimowych  zamieci  śnieżnych  zarośla  powodują  powstawanie  na  jezdni  zasp
uniemożliwiających ruch pojazdów.

– Wyrównać nawierzchnię drogi Horczaki – Suchynicze.
– Poprawy  wymagają  roboty  remontowe  na  drodze  od  Wojnowiec  w  stronę

granicy Państwa. Rów odwadniający wykopano w pasie jezdni drogi.
– Czy jest możliwości skorzystania z Programu Rewitalizacji?

Pan Michał Antoni Onoszko
– Usunąć  drzewa  utrudniające  ruch  drogowy  na  odcinku  drogi  Minkowce  –

Babbiki (tzw. Sitkowszczyzna).

Pani Jolanta Miakisz
– Usunąć zarośla z poboczy drogi Nowy Ostrów – Sosnowik oraz Sosnowik –

Talkowszczyzna.
Pani Bożena Redos
– Usunąć drzewa i zarośla ograniczające widoczność i utrudniających mijanie się

pojazdów na odcinku od Słójki do Słoi.
– Zamontować lampy oświetlenia ulicznego we wsi Słójka.
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Pan Łucja Wiesław Sobolewski
– Wyrównać  nawierzchnie  dróg:  Markowy  Wygon  –  Nowy  Ostrów,  od  drogi

wojewódzkiej  do  posesji  Pani  Szubskiej,  drogę  w  Poczopku  oraz  od  od
leśniczówki w Poczopku do Markowego Wygonu.

Pani Halina Fidziukiewicz
– Wykonać naprawę przepustu w  ulicy wsi Boratyńszczyzna w pobliżu budynku

dawnej szkoły. Ulica wsi jest częścią drogi powiatowej Szudziałowo – Słójka-
Borowszczyzna.

Pani Renata Tokarewicz
– Kontynuować bieżące remonty dróg we wsi Pierożki.
– Dziękuję za roboty wykonane w roku bieżącym.

Pan  Marcin Normantowicz
– Ustawić dalsze  tabliczki oznaczające numery posesji we wsi Szczęsnowicze.
– Wykonać remont odcinka drogi przy zjeździe z szosy w kierunku kolonii wsi

Szczęsnowicze.

Pan Aleksander Gryc
– Usunąć zarośla z poboczy drogi od Szosy do Borowszczyzny.

Pan Paweł Łabanowicz
– Poprawić funkcjonowanie sieci wodociągowej. Często jest brak wody.
– Poprawić stan remontu drogi w Wojnowcach w stronę granicy. Nasypano pulpę,

ponadto rów został wykonany w niewłaściwym miejscu.
– Czy  mieszkańcy  wsi  Zubrzyca  będą  informowani  o  budowie  wieży

obserwacyjnej?

Ad.12.

 Odpowiadając na poruszone zagadnienia Pan Tadeusz Tokarewicz – Wójt Gminy
stwierdził między innymi:
– Wnioski dotyczące usuwania krzaków przy drogach powiatowych jak i innych

robót remontowych zostaną przekazane do PZD w Sokółce.
– Równanie dróg gminnych odbywa  sie na bieżąco. Trzeba jednak pamiętać, że

sprzęt  ma  po  ok.  40  lat,  trzeba  go  często  remontować.  Dlatego  występują
przerwy w robotach.

– Jeżeli w ramach programu rewitalizacji zostanie ogłoszony nabór wniosków, to
do takiego programu przystąpimy.

– We  wsi  Słójka  dla  wykonania  dodatkowych  punktów  oświetlenia  ulicznego
konieczna jest budowa dodatkowej linii energetycznej. To wiąże się z wysokimi
kosztami.
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– Z dyrektorem PZD jeździliśmy po całym terenie naszej gminy celem ustalenia

potrzeb remontowych dróg powiatowych.  Powiat  też  ma  ograniczone  środki,
dlatego trudno oczekiwać wykonania wszystkich remontów. Dotyczy to również
przepustu w Boratyńszczyźnie.

– Po  uzgodnieniach  niektóre  drzewa  przy  drogach  powiatowych  mogą  usunąć
właściciele sąsiadujących z drogą gruntów.

– Naprawa  zjazdów  w  Szczęsnowiczach  po  sprawdzeniu  zakresu  robót  może
zostać  wykonana.  Również  tabliczki  z  numerami   nieruchomości  będą
ustawione.

– Sprawdzona  zostanie  sprawa  prowadzonego  remontu  drogi  w  Wojnowcach
w stronę granicy Państwa.

– Hydrofornie  wymagają  remontu.  Konieczna  jest  budowa przepompowni  oraz
zakup  odpowiednich  agregatów  prądotwórczych.  To  pozwoli  na  unikniecie
przerw w dostawie wody. Zadanie przewidziane do realizacji w 2019 roku.

– O  budowie  wieży  obserwacyjnej  w  Zubrzycy  Wielkiej  mieszkańcy  będą
informowani przez Straż Graniczną, która będzie inwestorem.

– Wieża telefonii komórkowej w Wierzchlesiu będzie budowana w roku bieżącym.
– Przy Urzędzie Gminy naprawiono część schodów – remontu wymagających.

W dalszej  wypowiedzi  Wójt  Gminy  nawiązując  do  potrzeb  gminny  oraz
możliwości budżetowych stwierdził:
– Na budynku przy ul. Górnej remontowany jest dach. Z uwagi na przecieki robót

nie można było odkładać.
– Musimy  dołożyć  ok.  620  tys  zł  do  modernizacji  przez  Powiat  drogi  do

Mikowiec.  Należy zabezpieczyć środki  na udział  w realizowanych zadaniach
przez na rok 2019 w tym roboty w Nowince.

– Lokata bankowa środków już się skończyła. Mamy za to środki na udział własny
w realizacji projektów, czy zadania realizowane we własnym zakresie.

– Trudno  przewidzieć  na  co  w  najbliższym  czasie  Unia  będzie  przekazywała
środki.

– Pamiętać trzeba o zbliżających się terminach wykupu obligacji.
– Część zadań  realizowano przy udziale Funduszu Sołeckiego.
– Pozyskano  spoza budżetu środki na zakup sprzętu dla OSP.
– Dokładamy do oświaty w związku z reformą. Przeznaczamy środki na stypendia.

Doposażymy szkoły w pomoce naukowe.
– Trudno  jednak  określić  jak  zakończą  się  sprawy  sądowe  z  wykonawcą  hali

sportowej.
– Uzyskaliśmy spoza budżetu pomoc finansową na remont biblioteki i GOAKiR.
– Odzyskano część podatku VAT.

Dziękuję  wszystkim  za  współpracę  w  mijającej  kadencji  oraz  za  pomoc
w realizacji zadań.



12
Głos  zabrała  jeszcze  Pani  Elżbieta  Irena  Kędyś  -Przewodnicząca  Rady

Gminy, która  prosiła o wyjasnienia w sprawie skierowanych do Rady pism o płace
w GOPS oraz o przydzielenie mieszkania.

Wyjaśniono, że w GOPS płace są zgodne i przepisami, a osoba ubiegająca się
o mieszkanie nie była mieszkańcem naszej gminy.

Następnie   Pani  Elżbieta  Irena  Kędyś   życzyła  wszystkim,  by  następna
kadencja  była lepsza,  by była współpraca w realizacji  zadań.  Konfliktowość nie
służy rozwiązywaniu problemów. Mogą być różnice zdań przy określaniu zadań, ale
musi być brany pod uwagę interes gminy.

Kampania  wyborcza  powinna  być  konstruktywna.  Negatywna  nikomu nie
służy.

Ad.13.

 Do treści  protokołów z XXXI i XXXII sesji  uwag nie wniesiono i  zostały one
przyjęte 12 głosami.

 Ad.14. 

 
Wobec wyczerpania porządku dokonała zamknięcia  XXXIII zwyczajnej sesji Rady
Gminy dziękując wszystkim za  udział.

 
Protokołował:   RZEWODNICZĄCA
Jan Muciuś    Elżbieta Irena Kędyś

 
  


